

Beslutningsreferat af kajakudvalgsmøde d. 23. april -24 kl. 18.00

Til stede: Mads Sørensen, Lars-Bo Kristensen, Pia Sørensen, Carl Henrik Pedersen, Jesper Veber Knudsen, Svend Mørk-Jensen

Referent: Svend

Pkt. 1: Alle: **Kort info om løst og fast.**

Beslutning: De fleste turkajakker er nu repareret. Dags dato er 5 blokeret: én coastline, én coastrunner, én Struer arrow, Vajda Civikat samt 2'eren

Der er brug for et aflåseligt skab med nødvendigt værktøj til reparation af kajakker.

Mads laver et udkast, som kajakudvalget tager stilling til.

Den endelige liste sender Svend til bestyrelsen med ønske om at kunne købe det foreslåede.

Udgiften hører efter vores opfattelse under roklubben og ikke afdelingens budget, hvilket skal forklares i forespørgslen.

Pkt. 2: Alle: **Opfølgning på beslutninger fra mødet 16. marts**

Beslutning: Svend vil undersøge, om der er mulighed for løbende at følge roklubbens regnskab og dermed kajakafdelingens forbrug af tildelte midler.

Artiklen i lokalavisen om åbning af kajaksæsonen skal deles på sociale medier, så flest mulig får kendskab til den.

Svend spørger Berit, om det er noget hun kan hjælpe med.

Det er gjort. Berit bruger selv kun Facebook, så Svend konkluderede, at vi må finde en anden til opgaven.

Vi køber ikke en whiteboardtavle nu. Måske senere når vi har bedre kendskab til vores økonomi.

Pkt. 3: Mads /Svend: **Roreglement for havkajak for uddannelse ud over IPP2 ... også turkajak**
Ikke dybdegående arbejde, men indledende udveksling af synspunkter og begrundelser for disse i forhold til at ændre nuværende reglement.

Beslutning: Arbejdet sættes i gang nu for at have god tid i forhold til den kommende vintersæson og dermed også god tid til samtaler med bestyrelsen om behovet og begrundelser for ændringsforslagene.

Vi arbejder hver især videre, med de forslag der var vedhæftet dagsordenen. Sættes på dagsorden til de kommende møder, indtil vi er færdige.

Pkt. 4: Mads / Svend: **Vinterreglement ... også turkajak**

Ikke dybdegående arbejde, men indledende udveksling af synspunkter og begrundelser for disse i forhold til at ændre nuværende reglement.

Beslutning: Tilsvarende beslutning som for pkt. 3.

På vinterroningsmødet skal hovedtrækkene i vinterreglementet rides op.

Pkt. 5: Svend / andre: **Der er forespørgsler på info om pris på plads til private kajaker.**

Pris? Kun én pr medlem når der mangler plads? Kan aktive instruktører eller f.eks. konkurrenceroere have deres kajak gratis, hvis den bruges til videreudvikling af egenfærdigheder?

Beslutning: Udvalgets forslag er:

Pris: 500 kr pr år.

Kun medlemmer kan have en kajak liggende.

Man kan kun have én kajak, hvis der bliver pladsmangel.

Må det være en af hver type, hvis de ellers hver især bliver brugt, som aktivitetsreglen bestemmer?

Ved pladsmangel kan private kajaker, der ikke benyttes, blive frataget deres plads. Derfor skal vi sætte et minimumsaktivitetsniveau.

Blev vi enige om 10 ture i sommersæsonen?

Medlemmer der benytter deres kajak for klubben – instruktører der arbejder på tekniske forbedring; medlemmer der arrangerer gentagne ture (**hvor mange?**); medlemmer der træner til konkurrencer; andre?

Pkt. 6: Svend: **Arbejdsdag for kajakroere**

Opgaveliste er vedhæftet. Fra mail til udvalg d. 2. april.

Beslutning: Carl Henrik har allerede ordnet flere af de foreslåede opgaver og vil også tage sig af de sidste – bl.a. nedstøbning af kajakbøjler.

Pkt. 7: Svend: **Arrangement til tidlig vintersæson.**

Besøg af Bjørn Thomsen fra DKF-sekretariat. Bjørn arbejder bl.a. med turplanlægning og uddannelse. Han kan inspirere os til at udvikle turarrangementer og fortælle om turledelse og turlederuddannelse.

Beslutning: Jeg Inviterer Bjørn. Før vintersæsonen aftaler vi mere konkret dato og tid.

Pkt. 8: Svend: **Oprette et system for trailerbooking – det bliver forhåbentligt nødvendigt.**

I maj måned skal vi have kajaker i svømmehal, samtidig med at Flemming Hvid og John Jørgensen har arrangeret en tur til Tyskland. Det er løst; men lignende situationer kan opstå.

Beslutning: Carl Henrik hænger en kalender op i kajakhallen. Her kan / skal trailerbooking bl.a. skrives på.

Pkt. 9: Svend: **John Jørgensen har sendt en mail til mig, Flemming Hvid og Anders Toft Christiansen om behov for at ændre i begreber i Rokort.**

Se vedhæftning med mail og mit foreløbige svar.

Beslutning: Mailen fra John havde jeg ikke fået sendt. Den blev læst op på mødet. Vi ser ikke noget behov for at ændre terminologien til DKF-terminologi i Rokort, da de begreber, vi anvender i Rokort, er de samme, som vi bruger i klubben.

Pkt. 10: Pia: **Tilbyd ledige pladser på instruktionsholdet til kaniner fra -23 (evt. 22), som viste god interesse, men er faldet fra igen.**
Forslaget er sendt til instruktørgruppen. Ingen har, så vidt jeg husker, kommenteret.

Beslutning: Da der ikke har været indvendinger, besluttede vi, at Lars-Bo og Pia giver tilbuddet til nogle, de tror vil være interesserede.
Svend sender deltagerlister til Lars-Bo og Pia.
Årets kaniner har førsteprioritet under instruktionen.

Pkt. 11: Svend: **Anne Ritman har foreslået en årlig inspirations-lørdag/weekend for instruktører.**

Beslutning: Vi vurderer fra år til år, hvilke muligheder og behov vi har.

Pkt. 12: Alle: Eventuelt

Beslutning: På næste møde skal vi aftale turarrangementer. Bl.a. en tur til eller fra Hobro.

Pkt. 13: Alle: Næste møde

Beslutning: Tirsdag d. 11. juni kl. 18.00

Svend M-J d. 28. april -24